
Fractie Partij voor de Vrijheid Noord-Brabant 
 
Aan het college van Gedeputeerde Staten 
Brabantlaan 1 
5216 TV 's-Hertogenbosch  
 
‘s-Hertogenbosch, 24 maart 2025 
 
Vragen van de Partij voor de Vrijheid Noord-Brabant aan het college van Gedeputeerde Staten op grond 
van artikel 31 van het Reglement van Orde. 
 
Betreft: N395 / Toekomstweg 

Geacht college, 

Afgelopen zaterdag heeft er wéér een dodelijk ongeval1 plaatsgevonden op de Beerseweg (N395) ter 
hoogte van de kruising met de Toekomstweg. Hierbij is een 13 jarige jongen, die de weg wilde 
oversteken met de fiets, geschept door een auto. Het is het zoveelste (dodelijke) ongeval op de 
Beerseweg sinds de reconstructie van de weg in 2022. We hebben hier eind vorig jaar nog 
Statenvragen over gesteld, maar er zijn nog steeds geen maatregelen genomen om de veiligheid te 
verbeteren. Voor de PVV is de maat nu echt vol. 

Daarom hebben wij de volgende vragen: 

1. Een adviesbureau zou eind januari met een rapport komen over de kruising Toekomstweg / 
N395. Ondanks diverse verzoeken hebben wij dit rapport nog steeds niet gekregen. Wanneer 
krijgt Provinciale Staten nu eindelijk dit rapport en waarom worden de bevindingen uit het 
rapport eerst met de gemeente en omwonenden besproken, terwijl het een provinciale weg 
betreft? 

2. Ten tijde van het noodlottige ongeval was het vrij liggende fietspad naast de N395 afgesloten 
voor het fietsverkeer (zie foto’s in de bijlage), waardoor het slachtoffer gedwongen werd de 
gevaarlijke N395 over te steken. En dat terwijl er afgelopen weekend helemaal geen 
wegwerkzaamheden waren. Na het ongeval is het fietspad weer opengesteld voor het 
fietsverkeer. De afsluiting van het fietspad was dus totaal onnodig, waardoor we de pijnlijke 
conclusie kunnen trekken dat dit vreselijke ongeluk voorkomen had kunnen worden. 
a. Wat is de reden dat het fietspad toch werd afgesloten, terwijl er helemaal geen 

werkzaamheden waren? 
b. Wat voor werkzaamheden gaan er plaatsvinden en waarom zijn de omwonenden nooit 

geïnformeerd? 
3. In de beantwoording van onze vorige statenvragen2 over de veiligheid op de Beerseweg 

(N395) van 14 januari 2025, stelt u dat u het niet met de PVV eens bent dat de weg ‘niet 
veiliger is geworden sinds de reconstructie’. Bent u nu na dit zoveelste noodlottige ongeval 
wél van mening dat de N395 tussen Middelbeers en Diessen niet veiliger is geworden en dat 
er per acuut maatregelen moeten worden genomen om de veiligheid te verbeteren? Denk 
hierbij aan extra bomenkap op gevaarlijke plekken, snoeien van hinderlijke bosschages, 

 
1 https://www.bd.nl/112-nieuws-hilvarenbeek/jongen-13-uit-middelbeers-overleden-bij-ongeluk-op-
beruchte-weg-in-diessen~a4931753/  
2 https://noordbrabant.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/34f12496-b7d6-45d8-9bcb-
605f959aa4a6?documentId=30f65239-a44b-4658-ab1b-a9f183d162fa  
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https://noordbrabant.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/34f12496-b7d6-45d8-9bcb-605f959aa4a6?documentId=30f65239-a44b-4658-ab1b-a9f183d162fa
https://noordbrabant.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/34f12496-b7d6-45d8-9bcb-605f959aa4a6?documentId=30f65239-a44b-4658-ab1b-a9f183d162fa


snelheidsbeperkende maatregelen en het creëren van veilige oversteekplaatsen voor fietsers 
en voetgangers door plaatsing van bv. een vluchtheuvel. Zo nee, waarom niet? 

 

I.v.m. de ernst van de situatie zouden wij graag zien dat deze statenvragen met de grootst mogelijke 
spoed worden beantwoord, bij voorkeur deze week nog.  

Namens de PVV Noord-Brabant, 

Tjerk Langman, Statenlid 

 

 

BIJLAGEN 

 

 


